
Podnet  č. 61/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Mgr. Begala: 
Sťažnosť na neporiadok, hluk, krik, znečisťovanie prostredia pri NS Berehovo v strednej 
časti, kde je herňa našimi spoluobčanmi. Je to sťažnosť podnikateľov, ktorí majú prenajaté 
priestory v NS. Viem, že tento problém už bol riešený aj pomocou mestskej polície, ale asi 
bude treba zvýšiť pohyb mestskej polície, častejšie, aby sa tento priestor tam ukľudnil. 
Najväčší problém je ale to, že  sú tam aj deti, ktoré čakajú na rodičov, kým rodičia dohrajú 
a zarobia nejaké peniaze. Takže je to sťažnosť firiem, ktoré podnikajú, tak vás poprosím 
o riešenie tejto situácie. 
 
Bc. Sosna: 
K dnešnému dňu sme žiadny oficiálny podnet neobdržali na rušenie verejného poriadku. 
Posledný oficiálny oznam na linku 159 bol z 12. augusta na Pneu cafe. Do dnešného dňa, keď 
vy máte nejaké informácie, treba podnikateľom povedať, nech dvihnú telefón, nie je problém, 
hliadka to preverí, do pár minút je tam. Žiadny oficiálny podnet sme do dnešného dňa 
neobdržali. 
 
Mgr. Begala: 
Vyzvem ich k tomu aj s fotodokumentáciou.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- MsP 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


